

Ledarmöte 9/6 16.00-17.30

Agenda idag

§1 Läget i lagen

§2 SISU Möte (Säsongspanering och Värdegrundsarbete, rollfördelning)

§3 Statusuppdatering: Punkter från föregående möte

§4 Material- Veo kamera, taktiktafva, bollar, matchtröjor, strumpor shorts

§5 Fotbollsskolan

§6 Spontanfotboll, målvaktsträning

§7 Landa in stund innan träning

§8 Träningstider

§9 Övriga frågor

1. Läget i laget

	x=	Närvarande ledare:	Läget i laget:
Bollkul/PF18	x x x x x	Sofia Norén Mikael Karlsson Philip Karlsson Rämö Kristoffer Wolker Robert Isaksson Nicklas Åberg	8-10 st på inomhusträningarna under vintern/våren. Kommer att hjälpa till att starta upp bollkul i vår. Gemensam träning på söndagar kl 10.00 och träning för pf18 på onsdagar kl 18.00.
PF17	x x	Mirjam Iwarsson Czitrom Marcus Tostemar Calle Norberg	Inomhus 12-13 st under vinter/våren. Tränar på måndagar under våren. Träningen eller poolspel på helgen. Önskar lördagar 10-11.00 som tränings/matchtid. Anmällda till poolspel.
PF16	 x x	Jimmy Pettersson Daniel Westergård Shaswar Hashem	Samma lag, stommen. Cup om 1 månad. Shaswar med som ny ledare.
PF14-15	x x x	Sara Sjögren Erik Frisk Andreas Oscarsson	Båda lagen till 7manna. Har kört 1 gång i veckan på konstgräs. Ca 30 st totalt, ca 18 st födda -14. Känner att de kan tappa endel spelare till denna säsong.
PF11-12			
P06-07	x x	Lasse Eriksson Benjamin Ryberg Ericsson Simon Hallberg	Har kört på konstgräs. Bjudit in seniorer, men inte många som kommit. 22 st i truppen 06/07. Svårt att hitta träningsmatcher. Anmällda

		till seriespel och blir endel långa bortamatcher.
--	--	---

2. Kickoff med SISU

Jimmy:

-Ny träff utifrån mötet. Roller osv. Värdegrunden som skrevs för 5 år sen, stämmer bra överens med de vi pratade om på mötet. Jimmy skickar ut den för ledare, den för föräldrar till föräldramöte. Knyta an till den på träningar, sisu-arbetet.

-Hur var mötet? Hur ska/vill vi jobba vidare med det? Några idéer? Redan mycket möten inplanerat

Feedback från deltagarna: Visste knappt om att det fanns en värdegrund i klubben, såg den på väggen på tallåsen. Träffen med SISU var bra men de hade önskat mer tid att diskutera i grupp.

Förslag från ledarna: Önskar att material skickas ut innan träffarna, då finns möjligheten att tillsammans med ledarna i egna laget (kanske i anslutning till en träning) prata om vissa frågor. Som sedan kan tas upp på gemensamt möte och då ha möjlighet att diskutera med ledarna i andra lag. Ledarmöten med värdegrundsarbete önskas på våren innan säsongen drar igång och i slutet av sommaren innan höstsäsongen drar igång. Önskar att inte ha möten när seriespel är igång. Förslag på att träffas i april för uppföljande möte.

Sofia: Meddelar att Jimmy skickar ut värdegrunderna till ledare. Att värdegrunden för föräldrar kan tas upp på föräldramötet och att den för barnen kan delas upp i mindre delar och användas i träningarna.

3. Statusuppdatering tidigare punkter

Sofia: Går igenom punkter från tidigare möten.

Feedback från ledarna:

- Joyna, vem kan fixa så att en ledare från varje lag får inlogg?
- Hur blev det med rapportering om ledarträffar i Idrottonline, ska alla mejla killen från SISU 2 ggr per år? En ansvarig i varje lag som rapporterar in? Vill ha förtydligande.
- Inköp kläder ledare, många frågor om jackor som kostar mer än 800 kr. Hur ska man tänka då?
- Erik tar upp att det vore bra att få nått dokument hur man kan tänka om beställningarna av kläder, ska alla kläder ha logga och initialer? Någon kanske väljer bort det då det är en extra kostnad?
- Shorts+strumpor. Kan vi skapa ett gemensamt dokument där varje lag ansvarar för att skriva in storlekar? Vilket datum ska det vara klart? Vilka är storlekarna som gäller, dubbelstorlekar i strumpor tex.
- Frågan om delade dokument kommer upp. Flera ledare önskar en gemensam plats där dokument kan delas gemensamt. Som Excel dokumentet med lagkassorna. Där kan tex mötesanteckningar, listor med kioskansvariga, värdegrund, domarlistor och andra dokument från klubben finnas lättillgängligt. Kanske även listor med materialet som

finns i förrådet, bollar, matchtröjor osv. Vad tycker styrelsen om det? Erik hjälper gärna till och även Sofia.

- Erik: Har kassör i styrelsen koll på siffrorna som delas i gemensamma dokumentet med lagkassor? Eftersom 30% ska gå till klubben.
- Angående lagfoto. Många tycker det var dyrt och krångligt att skicka tillbaka foton. Kan vi inte ha någon som kommer och tar kort på laget bara? Sen kanske att möjligheten finns att köpa bara det fotot. Vill styrelsen ha lagfoton varje år?

4. Material

Jimmy: Alla "lag" får shorts och strumpor. Ta upp storlek med föräldrarna så vi har en lista. Går att göra redan nu. Kan nån fixa enkel mall? Excel? Bollkul får ej shorts och strumpor

Feedback från ledarna:

- Verkar lite oklart vad det finns för bollar och tröjor. Ankans gäng önskar ett nytt ställ för att kunna ha två ställ med randiga tröjor. Har kört med ett ställ randigt och ett vitt. 17laget saknar helt ställ till våren. 18laget ska kolla vad som finns i förrådet.
- 1 st taktiktavla önskas till varje lag. (Ankans gäng 2 st eftersom de är två lag).
- Lasse ska mejla Jimmy om kostnadsförslag för Veo-kamera.
- Bollpumpen verkar vara dålig enligt vissa.
- Eluttaget i förrådet har tappat sitt "hölje". Westergård kollar om någon av föräldrarna i 16laget kan kolla på det, finns elektriker där. Sofia kollar med styrelsen om det ska till kommunen och de ska fixa uttaget.

5. Fotbollsskolan

Jimmy: behöver ha 1 vuxen per lag att ställa upp en dag på fotbollsskolan för att vi ska få det att funka. V 24-25 . måste det ske. När föreslår ni? Ska vi fixa i egen regi som tidigare? Eller landslagets fotbollsskola eller svfa ? någon som har tidigare erfarenheter som vill lyfta ngt? Jimmy kommer vara med hela fotbollsskolan och hjälpa till

Feedback från ledarna:

- Upplever att det var bra förra året. Lasse berättar lite om hur det fungerat med ungdomsledarna och utbildningen de fick innan. Han tar också upp att en plan B behövs om det regnar mycket. Kanske hyra munktorpshallen?
- Ingen har några speciella åsikter om att ha det i egen regi. Undrar om det var på grund av att det var dyrt som landslagets fotbollsskola valdes bort?
- Vill gärna att datum sätts så snabbt som möjligt så ledare och föräldrar har möjlighet att vara lediga.
- Förslag om att föräldrar som är med en dag för billigare pris för sitt barn som deltar. Vad säger styrelsen?

6. Spontanfotboll, målvaktsträning

Jimmy: Förslag 2 tillfällen målvaktsträning under våren. Sätt datum nu om det går, annars så fort vi vet

matchtider. Spontanfotboll: bjuda in alla i föreningen till att spela tillsammans. Innan A lagsmatch?

Några gånger på våren och se om det flyger?

Feedback från ledarna:

- Westergård gick tidigare innan punkten togs upp. Men Ankan och Erik är positiva till att köra två tillfällen på våren och två på hösten. Förslagsvis ett i april och ett i juni, fredagar. De återkommer med förslag på datum. För 5manna till juniorer.
- Positivt till spontanfotboll. Kul om det kan vara i anslutning till a-laget någon gång, men juniorerna önskar tillfällen andra dagar också så att de kan vara med. Skulle fungera vid fotbollsplanen vid Sorby nån gång också. Kanske tända grill också om man vill äta ihop. Frågan om försäkring kom upp när vi pratade om detta, men vi kom nog fram till att endast medlemmar som är registrerade som aktiva är försäkrade. Inte ledare, föräldrar eller andra icke-medlemmar. Stämmer det Jimmy?

7. Landa in innan träning

Jimmy: Marcus förslag (se messenger) vad tycker och tänker ni om det? (Att laget/klubben står för frukt innan träning, en stund att landa och prata lite innan träningen. Många stressar direkt från fritids till träning).

Feedback från ledarna:

- Några lag diskuterar att de har en stund att landa innan träningen, men att det också kan vara en stund att "leka fotboll" eller umgås innan träningen. Ankan delar med sig om att han kan låta spelarna leka ett tag innan och att träningen inte behöver börja på pricken kl 17 tex. Vi kommer fram till att vi kan ha det i åtanke men att varje lag gör som de vill under säsongen, inget de önskar att klubben står för för alla. Men att om önskemålet kommer upp under säsong så kan vi ta det då. Lasse delar med sig om att det kanske går att få in kost osv i föräldramöten och direkt till spelarna eller genom SISU.

8. Träningsider

Jimmy: Se till att anmäla till kommunen när ni har matcher evenemang på tallåsen. (ANKAN kan lägga ut texten). Träningsider är inskickat.

Pratar om att varje lag ska boka upp tider för match och aktiviteter på planerna. Så vi visar att vi använder planerna så mycket som möjligt.

Westergård meddelar att han kan hjälpa till med Fogis för de som vill. Sista datum för anmälan 31/3.

9. Övriga frågor

Övrigt från styrelsen:

- 25-27/4 på rocklunda inomhus. har 06 laget skrivit kontrakt att hjälpa till vid hundutställning för att få in pengar, men måste eventuellt backa från det. Är det något annat

lag som önskar detta jobb till sitt lag? Ganska mkt jobb men bra betalt ca 30 000:- krävs att vuxna gör jobbet. Liknande tillfälle 17-20/7 35000:- på apalby

Lasse meddelar att de inte helt bestämt om de vill släppa detta men att de ska ta beslut i veckan som kommer.

• Finns det tankar kring sponsormatch? Funkade allt bra förra året? Ska vi göra ngt annorlunda? När ska vi ha det?

Feedback från ledarna:

- Var bra med att varje lag fixade eget fika.
- Önskar att få veta datumet så fort som möjligt, så alla lag kan lägga in träning eller match den dagen. Kanske poolspel med våra egna lag. Så alla lag har en aktivitet i anslutning till avslutningen.
- Kul att gå in på planen i halvtid och att få medaljer.

• Kiosk A.lagsmatch ska lyftas bort från ungdomslagen i viss utsträckning. Hur många tillfällen per år är det rimligt att man ställer upp med kiosk/lag? Vi vill ha bollkallar till A-lagsmatcherna. Går det att ta kiosk i samband med det?

Feedback från ledarna:

- En gång per säsong för varje lag önskas, och att bollkalle blir vid samma tillfälle.

• Sofia och Benjamin är nya i styrelsen